

加拿大签证审批速度

前两周，加拿大移民局的办公效率在阿富汗难民事件的影响下大打折扣。

不过，签证审批在本周终于再度动起来了，加桥移民客户的旅游签证、学签、工签等签证申请在这周均有下签。

学生签证：

境外申请学签的审批速度需要 11 个礼拜（77 天）

Visitor extension (Visitor record)	
Online	Paper
🕒 147 days 🇨🇦	🕒 147 days 🇨🇦

境内申请学签的审批速度同样需要 11 个礼拜（77 天）

Visitor extension (Visitor record)	
Online	Paper
🕒 147 days 🇨🇦	🕒 147 days 🇨🇦

学习签证续签的审批速度仅需 34 天

Visitor extension (Visitor record)	
Online	Paper
🕒 147 days 🇨🇦	🕒 147 days 🇨🇦

访客签证（小签）：

从中国申请访客签证的审批速度需要 260 天

Visitor extension (Visitor record)

Online	Paper
🕒 147 days ⓘ	🕒 147 days ⓘ

从加拿大境内申请访客签证的审批速度需要 157 天

Visitor extension (Visitor record)

Online	Paper
🕒 147 days ⓘ	🕒 147 days ⓘ

从加拿大境内申请访客身份延期（visitor record）需要 147 天

Visitor extension (Visitor record)

Online	Paper
🕒 147 days ⓘ	🕒 147 days ⓘ

超级访客签证（父母及祖父母）：

从中国为父母及祖父母申请加拿大超级签证需要 250 天

Parents or grandparents

🕒 20 to 24 months ⓘ

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

View your [application status](#)

Visit Canada sooner with a [super visa](#)!

工作签证：

加拿大境内首次申请或延签需要 86 天

中国递交申请加拿大工作签证需要 14weeks（98 天）

枫叶卡：

首次申请枫叶卡目前需要等待 128 天

枫叶卡续签需要等待 132 天

加拿大移民申请进度

目前，官网给出的移民申请进度相较于之前没有发生太大变化。

省提名（纸递申请）：

目前，申请不衔接快速通道的纸递省提名申请需要 15-19 个月。

省提名（快速通道联邦阶段）：

Provincial Nominees

Online via Express Entry

🕒 6 months 📄



You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

View your application status in [your account](#)

联邦快速通道（CEC/FSW/FST）：

Canadian Experience Class


Online via Express Entry

 **6 months** 

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

Skilled workers (Federal)

Online via Express Entry

 **6 months** 

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

Skilled trades (Federal)

Online via Express Entry

 **6 months** 

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

View your application status in [your account](#)

魁北克技术移民:

Skilled workers (Quebec)

I haven't applied yet

🕒 **15 to 17 months** [?]

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

联邦创业移民 (SUV) :

Start-up visa

I haven't applied yet

🕒 **12 to 16 months** [?]

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

联邦自雇移民:

Self-employed persons (Federal)

🕒 **35 months** [?]



You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

View your [application status](#)

配偶团聚移民:

目前, 从境内/境外申请配偶团聚移民的审理时间为 12 个月。

Spouse or common-law partner living outside Canada

 **12 months** 

You may need to [give biometrics](#) with your application.

This processing time **includes**:

- the time you need to give your biometrics
- the assessment of the sponsor and the person being sponsored
- the time we need to make sure you meet eligibility requirements

View your [application status](#)

父母及祖父母担保移民:

Parents or grandparents

 **20 to 24 months** 



You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

View your [application status](#)

Visit Canada sooner with a [super visa](#)!

Skilled trades (Federal)

Online via Express Entry

 **6 months** 

You may need to [give biometrics](#) with your application. This processing time **includes** the time you need to give your biometrics.

View your application status in [your account](#)